
Tisztelt Képviselő-testület! 

A rendszerváltás óta eltelt évek számával egyenes arányban növekszik a 

testületire készített tájékoztatók száma is.  Ebből adódik, hogy sok újdonságot az 

orvoslással kapcsolatban már nem tudok elétek terjeszteni. Ahogy látom, a feltett 

kérdéseitekre adott válaszaink sokkal aktuálisabbak és célravezetőbbek, mint az 

írásos általánosságok. 

Itt szeretném megköszönni a rendelő részére kért és kapott anyagi 

támogatást. 

Várom érdeklődő kérdéseiteket! 
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